
Opäť „výchovný“  koncert 

  Na začiatku októbra sa žiaci našej školy zúčastnili výchovného koncertu 

v Dome umenia Fatra. Spolužiaci, aj keď ešte nevedeli o čo sa jedná, „vedeli“, 

že to bude nejaká hlúposť. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Ešte predtým než speváci začali spievať, nám povedala pár slov 

o kriminalite predstaviteľka polície. Ja skoro sto percentne súhlasím so všetkými 

zákonmi, ale s jedným, o ktorom nám pani policajtka hovorila, vážne 

nesúhlasím. Keď vás niekto napadne, musíte sa  brániť adekvátne. Takže, ak 

útočník začne utekať ,musíte ho nechať na pokoji, pretože, ak mu niečo urobíte, 

stávate sa útočníkom vy.  

  Je to dosť nespravodlivé. Podľa mňa by to malo byť tak, že ak vás niekto 

napadane, už je váš a môžete s ním naložiť, ako sa vám zachce. Možno to 

niekomu príde drsné, ale čo má dotyčný na vás čo útočiť? Ak už to spraví, musí 

počítať s následkami. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Speváci spievali pesničky, ktorými chceli upozorniť na vzrastajúcu kriminalitu 

mladých ľudí. Chceli tiež poukázať na to, že spoločnosť pred takýmito 

problémami zatvára oči. Vďaka mojím spolužiakom som toho veľa nepočul, 

pretože mali stále nejaké pripomienky a neustále si z niečoho robili posmech. 

Nevravím, že to bol ten najlepší výchovný koncert, ale aspoň by som chcel 

vedieť, čo sa spieva v pesničke, pred tým, ako ju posúdim. Na rozdiel od 

spolužiakov, ktorí vedia, že sa im pesnička nepáči ešte pred tým, ako ju počuli. 

  Zvlášť ma oslovila pesnička, v ktorej sa spievalo o dnešnom postoji ku cti. Je 

smutné, že ten, kto sa v dnešnej dobe snaží byť čestný a poctivý, toho okolie 

odsudzuje a považuje za hlúpeho. Dnes je hrdinom ten, kto klame, podvádza 

a na všetkých a na všetko nadáva. 

  Druhá pesnička, ktorá ma oslovila bola o zlých skutkoch. Každý z nás už 

v živote spravil niečo zlé, čo neskôr ľutoval. Pesnička bola o takýchto skutkoch 

a ľuďoch, ktorý tieto veci robia. Je škoda, že keď dnes človek spraví niekomu 

niečo zlé, je za to na seba hrdý a jeho kamaráti ho v tom podporujú. Keď sa 

k niekomu správate slušne a s úctou, tak si všetci myslia, že ste do neho asi 

zamilovaný alebo sa mu, tak hovoriac, pcháte do zadku. Inokedy to bola 

základná slušnosť niekoho pozdraviť alebo mu povedať, že si vážite jeho názor. 

  Je ale zvláštne, že ak vám niekto spraví niečo zle a vy mu to odplatíte napríklad 

tým, že mu neporadíte na písomke ,tak okolie považuje vás za toho zlého. 

A najhoršie je, ak mu to takto vysvetlíte. To už ste pre okolie úplný blázon. 

  Tretia skladba, ktorá ma zaujala (tá už je posledná) bola o hneve a konaní 

v návale hnevu. Človek vtedy vraj neuvažuje jasne. Pravdupovediac, keď som 

nahnevaný, tak vidím veci jasne a keď sa upokojím, tak ich vidím reálne. No 

dobre, možno vtedy človek neuvažuje jasne, ale rozhodne je vtedy všetko 

jednoduchšie (bohužiaľ to neplatí pri učení). 



  Je škoda, že spolužiaci znovu neskúsili aspoň na chvíľu počúvať a zamyslieť sa 

nad tým, čo sa im snaží odkázať niekto starší, majú z toho iba komédiu a berú to 

iba ako príležitosť ako sa uliať zo školy. 

  Takže takýmto spolužiakom tento koncert asi veľa nepovedal. 

 

         Roman Ušák, 4.MP 


